
Zápis z  členské schůze KCHHMO konané 3.3. 2007 v Třebíči 

 

 

Schůzi zahájil předseda klubu J. Dědouch, vzpomněl akce, které klub za dobu svého trvání 

v Třebíči pořádal a poděkoval OMS Třebíč za umožnění uspořádat VČS v jejich zařízení. 

Představil hosta p. Resnera předsedu MSKAO a přednesl návrh programu VČS. Program byl 

přítomnými členy schválen. 

 

Program: 

- zahájení 

- volba komisí 

- zprávy funkcionářů klubu 

- návrh rozpočtu KCHHMO pro rok 2007 

- návrh plánu činnosti KCHHMO pro rok 2007 

- návrh směrnice pro provádění výběrů do chovu 

- návrh podmínek chovnosti 

- schválení úprav klubových dokumentů 

- zpráva dozorčí rady 

- diskuse 

- zpráva návrhové komise 

- závěr 

 

Do mandátové komise byli navrženi a schváleni: Z. Sedláková, p. Staněk, p. Zajícová 

Do návrhové komise byli navrženi a schváleni: J. Navrátil, Dr. Hlaváč, p. Kvapilová 

Skrutátory byli navrženi a schváleni: p. Lokešová, Machátová, Vyhlídková, Kaprová, Indra 

 

3. Zprávy funkcionářů 

Předseda klubu J. Dědouch  shrnul a informoval o činnosti výboru klubu a o hlavních akcích 

klubu konaných v roce 2006. 

Matrikářka Z. Sedláková informovala o stavu členské základny: 

 členy klubu je ke dni 3.3. 2007 334 členů, kteří mají zaplacené členské příspěvky 

 dále informovala o zastoupení chovatelů jednotlivých plemen a jejich členství  

 v ČMMJ 

Poradce chovu P. Navrátil podal informaci o počtech maďarských ohařů: 

 v chovu působí u MOK 86 fen a 42 psů, u MOD 7 fen a 5 psů 

 v roce 2006 se narodilo MOK 147 štěňat, v roce 2007 62 štěňat,  MOD  2 štěňata  

 seznámil s počtem vystavených doporučení ke krytí a skutečných počtech krytí 

 u MO v roce 2006 

 připravil a nabídl možnost vytištění chovných karet pro chovné psy 

Poradce chovu pro NDO a PP Dr. Šimek byl omluven a jeho stručnou zprávu přednesl Dr. 

Hlaváč:  

 u NDO působí v chovu 31 psů  a 54 fen, v roce 2006 bylo vystaveno 37 doporučení ke  

 krytí, bylo realizováno 29 krytí a narodilo se 22 vrhů se 127 štěňaty 

 v roce 2007 byly zatím 2 vrhy a je vystaveno 18 doporučení ke krytí 

 u PP  působí v chovu 4 psi a 11 fen, byla vystaveno 8 doporučení, uskutečnilo se 6  

 krytí a narodily se 4 vrhy 

Výcvikář klubu M. Šafařík ve své zprávě informoval o počtech předvedených psů na 

zkouškách v roce 2006, stručně zhodnotil MJM a vyzval přítomné k účasti na MJS v 

Náchodě. Dále předal p. Zajícové stříbrný vůdcovský odznak a p. Vodičkovi a Novotnému 



bronzový vůdcovský odznak. Zároveň vyhlásil nejlepším vůdcem roku p. Ing. Indru a předal 

mu věcný dar. 

Na závěr svého vystoupení informoval o tom, že p. Hradil je se svým psem MOK Clif ze 

Spáčilky nominován na MRK. 

Ekonom klubu ve své zprávě informoval o stavu finančních prostředků klubu, které celkem 

činí 227.000 Kč. Dále přednesl podrobný rozbor hospodaření s uvedením jednotlivých příjmů 

a výdajů v roce 2006. Hospodaření klubu v roce 2006 skončilo se ziskem + 44.049,- Kč. 

4. Návrh rozpočtu pro rok 2007 

Návrh rozpočtu klubu na rok 2007 přednesl ekonom klubu J. Sajbot. Rozpočet by měl být 

vyrovnaný a pracuje s částkou 168.000 Kč. Přednesený návrh rozpočtu byl ČS schválen. 

5. Návrh plánu činnosti pro rok 2007  

Dalším bodem bylo přednesení návrhu plánu činnosti KCHHMO na rok 2007. Návrh 

přednesený Dr. Hlaváčem byl ČS schválen. 

 

V. Prouza, člen výboru, informoval o stavu příprav MJS a o možné účasti na výcvikovém 

táboře pro členy našeho klubu v Náchodě. Současně požádal přítomné o případné sponzorské 

příspěvky a dary na MJS. 

 

Předsedkyně mandátové komise Z. Sedláková seznámila přítomné s účastí na ČS. Z 334 členů 

klubu je přítomno 124 členů, tj 37%.  

 

6. Návrh provádění výběrů do chovu 

Návrh výboru přednesl Dr. Hlaváč, proti tomuto návrhu bylo vzneseno 5 protinávrhů o 

kterých bylo postupně hlasováno. Pro protinávrh č.5 bylo 8 přítomných, pro protinávrh č.4 

bylo 27 přítomných, pro protinávrh č.3 nehlasoval nikdo, pro protinávrh č.2 hlasovalo 59 

přítomných, pro návrh výboru hlasovalo 69 přítomných. Přijat byl návrh výboru. 

 

7. Návrh podmínek chovnosti pro jednotlivá plemena 

 

Hlasování proběhlo zvlášť o chovných podmínkách pro psy a pro feny, nejprve se hlasovalo o 

podmínkách z exteriéru a z výkonu:              

 

Pudlpointr, MOD, SHO – pes: proti návrhu výboru byl vznesen 1 protinávrh. Pro protinávrh  

    hlasovalo 23 přítomných, pro návrh výboru hlasovalo 53  

    přítomných. Ani jeden návrh nezískal nadpoloviční většinu 

    z počtu přítomných na ČS a dále tedy platí stávající podmínky  

    chovnosti pro psy výše uvedených plemen. 

    Exterier -  výborný až velmi dobrý, plnochrupý, skus 

      nůžkový 

    Výkon - PZ I.c. + tři jakékoliv další zkoušky z výkonu 

                                     - fena: pro návrh výboru hlasovala většina přítomných, tj. 95 hlasů 

    Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát 

     chovu - výstavní ocenění minimálně velmi dobrý, 

                                                           chrup úplný, skus nůžkový 

           Výkon – PZ I. nebo II.c. 

 



 

 

 

Německý ohař drátosrstý 

        - pes: proti návrhu výboru byl vznesen 1 protinávrh. Pro protinávrh hlasovalo 39 

   přítomných, pro návrh výboru 53 přítomných. Ani jeden návrh nezískal  

   nadpoloviční většinu z počtu přítomných na ČS a dále tedy platí  

   stávající podmínky chovnosti pro psy NDO. 

  Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát chovu – výstavní 

                               ocenění minimálně velmi dobrý, chrup úplný, skus nůžkový 

  Výkon – VZ I. nebo II.c. 

- fena: pro návrh výboru hlasovala většina přítomných, tj. 85 hlasů 

Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát chovu –  výstavní 

 ocenění minimálně velmi dobrý, chrup úplný, skus nůžkový 

Výkon – PZ I. nebo II.c. + 1 další zkouška, nebo MJM I. nebo II.c., ve 

  III.c. s podmínkou: hledání průměr 4, vystavování 4, nos 4 

 

K problematice povinného vyšetřování některého zdravotního hlediska nebyl vznesen  u výše 

uvedených plemen žádný návrh. 

 

Maďarský ohař krátkosrstý – exteriér a výkon 

- pes: proti návrhu výboru byly vzneseny 3 protinávrhy, pro protinávrh č.3 hlasovalo 13 

             přítomných, pro protinávrh č.2 hlasovalo 22 přítomných, pro protinávrh č.1 

             hlasovalo 66 přítomných, tedy nadpoloviční většina přítomných a tento návrh 

             platí 

  Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát chovu – výstavní 

   ocenění minimálně velmi dobrý, chrup úplný, skus nůžkový 

  Výkon – PZ /nos 4/ + ZV + 1 další zkouška /volitelná pouze mezi SZVP 

         a LZ/, všechny zkoušky musí pes složit minimálně ve II.c.,  

         nebo absolvování MJM nebo MJS nebo VZ min. ve II.c., nos 4 

- fena: proti návrhu výboru byl vznesen 1 protinávrh, pro protinávrh hlasovalo 63  

            přítomných, tedy nadpoloviční většina přítomných a tento návrh platí 

  Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát chovu – výstavní 

         ocenění minimálně velmi dobrý, chrup úplný, skus nůžkový 

  Výkon – PZ/nos 4/ + 1 další zkouška /volitelná pouze mezi ZV a SZVP/ 

         všechny zkoušky musí fena složit minimálně ve II.c., nebo 

         absolvování MJM nebo MJS nebo VZ min. ve II.c., nos 4                              
 

Pro doplnění schválených podmínek chovnosti u MOK vznesla P. Bergrová návrh: sledování 

DKK u tohoto plemene formou monitoringu. Proti tomu podal J. Sajbot protinávrh povinné 

vyšetřování DKK ano, ale do chovu zařadit pouze jedince se stupněm 1 nebo 0.  

Pro protinávrh J. Sajbota hlasovalo 25 přítomných. Pro návrh P. Bergrové hlasovalo 52 

přítomných. Po upozornění p. Sázovou, že již několik členů klubu odešlo domů a počet 

přítomných se tak snížil, bylo dále hlasováno o tom , kdo je proti návrhu P. Bergrové /26/ a 

kdo se zdržel /23/. Návrh P. Bergrové tak měl nadpoloviční většinu z počtu přítomných a 

platí.  

Pes i fena MOK musí ke splněným podmínkám chovnosti z exteriéru a výkonu doložit 

oficiální vyhodnocení snímku DKK /s jakýmkoliv nálezem/. 

 

 



8. Schválení úprav klubových dokumentů 

Dr. Hlaváč přednesl změny, které je nutné provést v jednotlivých klubových dokumentech 

s ohledem na jejich aktualizaci. Přednesené změny byly většinou přítomných schváleny. 

 

9. Zpráva Dozorčí rady 

Předseda Dozorčí rady M. Škrdlík seznámil přítomné o provedené kontrole evidence 

hospodaření a matriky za rok 2006. Dále přednesl zprávu dozorčí rady o klubové činnosti za 

období od 3.3.2006 – do 2.3.2007. Na závěr svého vystoupení přednesl návrh DR pro zlepšení 

klubové činnosti do dalšího období. /Návrh na opatření/. Tento písemný dokument obdrželi 

všichni přítomní při příchodu na ČS. 

 

10. Diskuse 

Prvním bodem v diskusi byl návrh znovu hlasovat o chovných podmínkách pro psy PP, 

MOD, SHO. Navrhovatel byl pro, aby platil návrh výboru, který byl původně předkládán. 

Počtem hlasů 56 pro a 1 proti byl tento návrh schválen. Mění se tak původně odsouhlasené 

podmínky pro psy výše uvedených plemen. Platí návrh výboru, který byl původně VČS 

předkládán tj.: 

Pes  -  PP, MOD, SHO:  

 Exteriér – absolvování VDCH s výsledkem kandidát chovu – výstavní ocenění 

  minimálně velmi dobrý, chrup úplný, skus nůžkový 

 Výkon – PZ I.c. + 1 další zkouška, nebo MJM I. nebo II.c, ve III.c. s podmínkou: 

   hledání průměr 4, vystavování 4, nos 4 

 

P. Gábina Luftová požádala předsedu klubu J. Dědoucha o odpověď ohledně řešení výskytu 

demodikózy v chovu. J. Dědouch jí sdělil rozhodnutí výboru a chovatelské rady z 19.1. 2007. 

Pokud bude p. Luftová požadovat nějakou náhradu za nemocné štěně po majiteli musí využít 

cestu občansko právní, neboť klub nemá v tomto případě pravomoc jí více pomoci. 

 

L. Svobodová požadovala zveřejňování podrobných přehledů z výběrů do chovu. O návrhu 

bylo všeobecně diskutováno, nebylo však o něm hlasováno. 

 

K otázce monitoringu DKK byl přednesen a schválen většinou přítomných návrh, aby P. 

Bergrová připravila návrh metodiky k monitoringu DKK, který přednese výboru klubu. 

Výbor  návrh posoudí případně upraví a následně uvede do praxe. Výsledky monitoringu 

budou zveřejňovány. Forma zveřejňování bude upravena v souladu s prováděním 

monitoringu. 

 

Z pléna byl podán návrh zpoplatnit výběry do chovu částkou 100,- Kč. Většinou 

přítomných byl návrh přijat. 

 

M. Škrdlík přednesl v souladu s návrhy Dozorčí rady následující body ke schválení: 

- zvýšení členských příspěvků na 350,- Kč. Proti návrhu byl podán protinávrh na 

částku 300,- Kč, který byl většinou přítomných schválen 

- členům výboru a DR zvýšit proplácení cestovného ze 3 na 5,- Kč/km a proplácet i 

případné stravné. Návrh byl většinou přítomných schválen. 

- Termín vydávání klubového Zpravodaje posunout na 10.2. každého roku. Návrh byl 

většinou přítomných schválen. 

- Místy konání ČS navrhl Brno, Humpolec, Prahu a tato místa pravidelně střídat. Návrh 

byl většinou přítomných přijat. 

 



 

Zapsal: MVDr. Jaromír Hlaváč 

 

 

 

  

  

 

 


